



KUNGSÖRS SEGELSÄLLSKAP

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2023-12-05

Närvarande: Fredrik Bergh, Håkan Björk, Roland Holm, Tommy Lindgren, Niclas Sandberg, Göran Östman, Madelene Fager, Anna Eduards.

1. **Mötets öppnande**

Ordförande Fredrik Bergh öppnade mötet hälsade alla välkomna.

2. **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes.

3. **Tidigare frågor**

Inga frågor

4. **Ekonomisk rapport**

Resultat 276 128 kr. Lägre utgifter jämfört med budget.

5. **Kommittérapporter**

Hamn:

Västra Hamnen – Muddring för att flytta pålar och göra större platser diskuteras. Utifrån kostnad och behov så beslutade styrelsen att flytta fram projektet. Staket i Västra hamnen diskuterades också och ny kontakt tas med kommunen. Tommy informerade om att elförbrukningen har fördubblat jämfört med samma period 2022. Göran kommer att göra en koll i hamnen.

Glipen:

Ingen aktivitet.

Segling:

Ingen aktivitet.

Miljö:

Niclas har skickat in en avfallsplan till Västra Mälardalens myndighetsförbud med förfrågan om dispens om avfallshantering. Ingen återkoppling än. En motivering har även skickats in till Köpings kommun gällande Glipen i samma ärende.

Webbmastergruppen:

En rensning har gjorts i bas. Uppgifter uppdaterade inför utskick av fakturor. Klubblokalen kommer att läggas in i Bas till våren.

Ungdom:

Ingen aktivitet

6. Medlemsärenden:

Kent Johansson har begärt utträde.
Tobias Jarstorp: Ny båt som ska läggas in i systemet.
Per Ålström väljs in som ny medlem.



KUNGSÖRS SEGELSÄLLSKAP

7. *Inkomna skrivelser*

En enkät har skickats ut av båtunionen. Fredrik svarar.

8. *Övriga frågor*

- **110 års jubileum**

En vårfest för medlemmar planeras in för att fira föreningens 110-årsjubileum.

- **Leader projekt**

Mötet med Leader Mälardalen den 22/11 blev inställt och Fredrik ska boka en ny tid. Styrelsen diskuterar inriktning för kommande projektansökan. Det finns möjlighet att söka för stora såväl som större projekt. Möjliga projektidéer är utbildningsprojekt för att möjliggöra för fler att komma ut på sjön och väcka seglarintresset. En annan idé som diskuteras är Glipen där det finns ett underhållsbehov och möjlighet att tillgängliggöra det för fler båtgäster. Styrelsen arbetar vidare med båda förslagen i nuläget.

- **Sammanträdestider 2024**

6/2, 5/3, 9/4, 7/5, 4/6, 20/8, 1/10, 5/11 och 3/12

- **Föreningskläder**

Nya föreningskläder (piké och kepsar) har tagits fram och går nu att beställa. Information och bilder skickas ut till medlemmarna som får beställa. En provkollektion finns i klubblokalen.

9. *Nästa möte*

6/2 kl.19.00 i klubblokalen.

10. *Mötets avslutande*

Ordförande tackade för årets arbete i styrelsen.

Vid protokollet:

Justerare:

Madelene Fager

Fredrik Bergh